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 Z Á P I S N I C A 
 

z  3. neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku,                                                                      

ktoré sa konalo dňa 12. apríla 2019 o 19.30 hodine                                                                                       

v zasadačke obecného úradu v Černíku 

    

     Dnešné neplánované zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle zákona  

č. 369/1990 Zb., § 12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

  

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

     Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal poslancov 

OZ. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 7 poslanci OZ, čo znamená, že dnešné zasadnutie OZ 

je uznášania schopné.  

     Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Vyzval poslancov na ďalšie doplnenie 

programu. Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne ďalšie návrhy na jeho doplnenie. 

Poslanci OZ schválili  program zasadnutia. 

 

Uznesenie číslo III/1/12042019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

program 3. neplánované zasadnutie obecného zastupiteľstva konaného 12.04.2019, nasledovne: 

 

1.  Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2.  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3.  Stanovisko Obce Černík k zámeru projektu „Technologická linka na spracovanie   

     a recykláciu fotovoltaických panelov“ 

4.  Prerokovanie nákupu záhradného traktora - kosačky 

5.  Diskusia 

6.  Záver 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

            Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

     

 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

 

     Za overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Petra Kozára a Marcela Kúkelu. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku Obecného úradu, Michaelu Cigánovú. 

   Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 7, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení Milan Vašek a  

Mgr. Tomáš Stuchlý.   
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3. Stanovisko Obce Černík k zámeru projektu „Technologická linka na    

     spracovanie a recykláciu fotovoltaických panelov“ 
 

     Hneď v úvode starosta obce otvoril k tejto téme diskusiu. Na začiatku sa slova ujal prítomný 

Marián Mihalovič, ktorý by chcel do pripomienok zapracovať niekoľko bodov.  

Na základe uvedeného procesu EIA a zákona č.24/2006 Z.z a jeho prílohy (tabuľka č.9)  je 

potrebné správne zaradiť pod položku č. 9 Stavby zariadenia, objekty a priestory na nakladanie 

s nebezpečným odpadom - povinné hodnotenie od 10t/rok,  prípadne  doplniť  položku podľa 

nového zámeru technológie spracovania a to ohrev panelov vo vodnom kúpeli a ich následná 

demontáž ako odprezentovala spol. Recyklix na verejnom stretnutí. V spracovanej dokumentácii 

spoločnosťou INECO s.r.o. Navrhovaná činnosť „Technologická linka na spracovanie a recykláciu 

fotovoltaických panelov je nesprávne uvedená položka č. 7 Zneškodňovanie alebo 

znehodnocovanie nebezpečných odpadov v spaľovniach a zariadeniach na spoluspaľovanie 

odpadov  nakoľko toto je vzhľadom k zmene technológie bezpredmetné. 

Spoločnosť VÚMZ  SK Černík má na základe vypracovaného zámeru na spracovanie a recykláciu 

fotovoltaických panelov spoločnosťou INECO s.r.o. umiestniť túto prevádzku na parcele č. 1162/1 

vedenej v katastrálnom území obce Černík. Táto parcela je však vedená  ako orná pôda. Uvedenú 

parcelu vlastní spoločnosť VÚMZ  SK Černík.  Je nutné požiadať SPF o vyňatie z pôdneho fondu 

a až po tomto úkone ak SPF schváli je možné žiadať o EIA - posudzovanie vplyvov na životné 

prostredie (Environmental Impact Assesment) na túto parcelu. Ďalšou prevádzkou recyklácie 

a skladu má byť parcela č. 3960 bývalí areál JRD, kde sa v dokumente uvádza zámerne o 

„Zástavbe rodinných domov vo vzdialenosti 340 m juhozápadne“. Nikde ale nie je zmienené, že 

v priamom susedstve za plotom a oproti sú stavebné parcely zač. číslom 3953/6 - 3953/1 a na 

opačnej strane 3691/3-3691/33, na ktorých sa začne stavať v horizonte 1-2 roky. Aktuálne bola 

Obci Černík schválená dotácia na vybudovanie vodovodu práve v tejto lokalite. Následne  je 

predpoklad v horizonte 3-5 mesiacov  prekládka el. sietí čo je už tiež podané na Západoslovenskej 

Distribučnej. Ďalej je známe, že spoločnosť Recyklix s.r.o. a ani VÚMZ SK nemá s majiteľom 

uvedenej parcely č. 3960 p. Brindzom, Hlboká 1077/57, Nitra uzavretú nájomnú zmluvu.  

Ďalej p. Mihalovič spomenul, že v zámere chýba navrhované zariadenie na spracovanie panelov. 

V navrhovanej činnosti podanej na posúdenie Ministerstvu Životného Prostredia SR  

„Technologická linka na spracovanie a recykláciu fotovoltaických panelov je popísaná technológia  

spracovania pyrolýzou s doposiaľ neznámym výrobcom zariadenia a jeho certifikáciou. Na 

verejnom stretnutí s občanmi obce Černík dňa 12.4.2019 bola však prezentovaná úplne iná 

technológia a to „ ohrev panelov vo vodnom kúpeli“.  

Na str. 12 sa hovorí o súhlasoch, ktoré tiež nie sú doložené v zámere.  

Na čo Ing. Musil spracovateľ INECO, s.r.o., ktorý nás prišiel na verejnej diskusii oboznámiť 

s problematikou reaguje, že súhlasy budú doložené až v ďalšom procese schvaľovania. Prítomný 

Ing. Navrátil reaguje, že firmu VÚMZ má vzdialenú od jeho záhrady 40 m a je tam už teraz hluk. 

Riaditeľ firmy VÚMZ Ing. Procházka sa zapojil, nakoľko robili opatrenia voči hluku a uvádza, že 

nie je možné, aby hluk presiahol 50 dB.  

V zámere taktiež nie je spomenuté do akých kategórií sú jednotlivé články zaradené nakoľko ich 

je viac druhov. Preto sa p. Mihalovič pýta aké články sa budú spracovávať. 

Do diskusie sa zapojil Ľudovít Kuťka, ktorý informuje prítomných, že zámer nie je v súlade 

s územným plánom obce. Na strane 59 tabuľka č. 19 Priestorové a funkčné regulatívy využitia 

územia na ploche VS parcela č. 3960 a  spomenutá tiež na strane 11 tohto dokumentu  v bode 2.9. 

Tu bolo však ako HLAVNÉ funkčné využitie zrejme zámerne uvedené „SKLADY A VÝROBA“ 

čo nekorešponduje so skutočným územným plánom obce Černík,  kde je hlavným zámerom 
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primeraná poľnohospodárska výroba nadväzujúca na agroturistiku. Zdá sa mu, že je to zavádzanie 

úradu a verejnosti. Vždy je to len odpad, ktorý je radený medzi nebezpečný odpad, preto si myslí, 

keď sú aj občania proti tomu, aby sa s tým obecné zastupiteľstvo nesúhlasilo.  

P. Mihalovič dá vypracovať od nezávislého odborníka kategorizáciu nebezpečného odpadu 

zatriedenia fotovoltaických panelov a stanovisko dodá starostovi obce. Ing. Navrátil nebol 

pripravený na dnešné jednanie ale do pondelka podá písomné stanovisko. Ľ. Kuťka sa vyjadril 

ohľadne zverejnenia zámeru. Nakoľko nie všetci občania sú na internete je škoda, že neboli 

informovaný, kde a akou formou môžu podávať námietky. Na čo starosta obce reaguje, že 

predložený zámer bol zverejnený na úradnej tabuli v obci a samozrejme aj na oficiálnej stránke 

obce. Ľ. Kuťka sa informoval na ministerstve, že pripomienky môže podať aj občan a nie je 

potrebné podávať pripomienky cez obecný úrad. Ing. Musil informuje, že obecný úrad dostane 

ďalšiu podrobnú správu, na ktorú sa bude môcť obec opäť vyjadriť. Taktiež hovorí o tom, že ako 

občania alebo obec máme právo v pripomienkach žiadať čokoľvek a zaslať to ministerstvu. Oni 

potom za investora napíšu ministerstvu, čo pokladajú za oprávnenú požiadavku a čo za 

neoprávnenú. V ďalšom priebehu diskusie p. Mihalovič požaduje od investora vypracovanie 

prípadovej štúdie s dopadom na životné prostredie. Čo sa stane v prípade havárie. Ing. Procházka 

nevie akú haváriu má mysli. Ale ak sa jedná o analýzu rizík tá bude vypracovaná až v ďalšom 

procese.  

P. Mihalovič sa na záver ešte opýtal investora čím sú plnené panely či nejakým plynom alebo 

vákuovo a čo sa stane ak sa to rozbije. Konateľ firmy Recyklix s.r.o. Michal Kocmunda reaguje, 

že je to zaliate do fólie a sklo je zalepené na EVA vrstve. Pri rozbití sa nič nestane nakoľko je to 

ochranné sklo, ktoré sa len popuká ale nerozpadne.  

     Starosta obce ukončil diskusiu k tomuto bodu a dal hlasovať o zámere, ktorý bol doručený na 

obec Černík 29.03.2019.   

 

 

     Uznesenie číslo III/2/12042019 

K stanovisku Obce Černík k zámeru projektu „Technologická linka na spracovanie   

     a recykláciu fotovoltaických panelov“ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- neschvaľuje 

zámer projektu „Technologická linka na spracovanie a recykláciu fotovoltaických panelov“ 

v obci Černík. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 0  

Proti: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

                Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 
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4. Prerokovanie nákupu záhradného traktora - kosačky 

 

     Starosta obce informuje prítomných, že nakoľko začína jar bude potrebné začať už kosiť 

priestranstvá po celej obci. Kosačky máme staršie už dosluhujú, preto navrhuje zakúpiť kvalitnejší 

traktor – kosačku. Poslanci OZ súhlasili so zakúpením a preto prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo III/3/12042019 

K prerokovaniu nákupu záhradného traktora – kosačky 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

kúpu záhradného traktora – kosačky vo výške 3000 Eur. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

             Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

5. Diskusia 

      

     V diskusii nevystúpil už nikto zo zúčastnených.      

 

 

6. Záver 

 

     Starosta obce poďakoval všetkých prítomným za účasť a poprial pekný víkend. 

 

 

 

 

 

 

 

V Černíku 12.04.2019 

Zapísala: Michaela Cigánová 

Overovatelia zápisnice:  Peter Kozár                                                                                                                                        

                                  Marcel Kúkela 


